

بدر الراشدي للمحاماة
والاستشارات القانونية
Badar AlRashdi Advocating
and Legal Consultations



3 الكلمة قالوا عن المحاماة
What they said about the
lawyer Profession

4 من نحن
Who we are

5 رؤيتنا | رسالتنا
Our Vision and Message

6 الخدمات التي يقدمها المكتب
To be your trusted legal advisor

10 طاقم المكتب
Our Team

13 شركاء النجاح
Our Clients

14 تواصل معنا
Connect with us

15 دلالات الشعار

What they said about the lawyer Profession:

A free independent profession, the judiciary participates in the achievement of justice and contributes to the prevention and legal protection of what we do in our daily lives and our deals and business practices.

One wise man says: “If the court is the last remedy, then the first one may be the lawyer.”
The President of the Supreme Judicial Council of France, Dugiso, said: “Lawyers are as old as judges, as glorious as integrity, as justice. The lawyer devotes his life to serving the people... The legal profession makes one noble without birth, wealthy with no money, high without a title, happy without wealth”.

المحاماة هي مهنة مستقلة حرة، تشارك السلطة القضائية في تحقيق العدالة وتساهم بتحقيق الوقاية والحماية القانونية فيما نقوم به في حياتنا اليومية وما نبرمه من صفقات ونمارسه كأعمال.

يقول أحد الحكماء: «إذا كان اللجوء للمحكمة آخر العلاج، فإن اللجوء للمحامي قد يكون أوله»

قال دوجيسو رئيس مجلس القضاء الأعلى بفرنسا: المحاماة عريقة كالقضاء، مجيدة كالفضيلة، ضرورية كالعدالة. هي المهنة التي يندمج فيها السعي إلى الثروة مع أداء الواجب حيث الجدارة والجاه لا ينفصلان... المحامي يكرس حياته لخدمة الجمهور ... ومهنة المحاماة تجعل المرء نبيلًا بغير ولادة، غنيًا بلا مال، رفيغًا من غير حاجة إلى لقب، سعيدًا بغير ثروة.

Badar AlRashdi Law Firm is a comprehensive legal firm established in 2016. In 2022, it was re-established with a new identity that fits our future aspirations. It is committed to providing legal services and solutions to all its clients inside and outside the Sultanate through a far-reaching professional of lawyers and advisors. We also have representative offices in each of the following countries: “The Arab Republic of Egypt, the United Arab Emirates, the Hashemite Kingdom of Jordan, Saudi Arabia and the United Kingdom.

مكتب بدر الراشدي للمحاماة والاستشارات القانونية مؤسسة قانونية متكاملة الخدمات تم تأسيسها في عام ٢٠١٦م، وفي عام ٢٠٢٢م تمت إعادة تأسيسها بهوية جديدة تتناسب مع تطلعاتنا المستقبلية، تلتزم بتقديم الخدمات والحلول القانونية لجميع عملائها من داخل السلطنة وخارجها من خلال كوكبة متميزة من المحامين والمستشارين، كما وأنه يوجد لدينا مكاتب تمثيل في كل من الدول التالية «جمهورية مصر العربية، الإمارات العربية المتحدة وفي المملكة الأردنية الهاشمية والمملكة العربية السعودية والمملكة المتحدة.



رؤيتنا:

نكون مستشارك القانوني المعتمد عليه.

Our Vision:

To be your trusted legal advisor

رسالتنا:

تقديم أفضل الخدمات القانونية بما يكفل رضا العميل، وتحقيق تطلعاته، والحفاظ على مصالحه وفق أحكام القانون.

Our Message:

To provide the best legal services to ensure the client's satisfaction, fulfillment of his expectations and preservation of his interests in accordance with the law.

● التقاضي والترافع:

نقدم في المكتب خدمات تمثيل العملاء أمام الجهات القضائية وهيئات التحكيم محلياً أو دولياً بواسطة المكاتب التي تمثلنا بما يتناسب مع حاجة العملاء من خلال فريق مختص يحمي مراكزهم القانونية ويحقق لهم الأهداف المنشودة بأفضل الوسائل والطرق.

● Litigation:

At the Office, we provide client with legal representation services before judicial bodies and arbitral tribunals locally and internationally, through a competent team that ensure to protect the client's legal status and achieves their desired goals in the best ways and methods.



To be your trusted
legal advisor



● الاستشارات القانونية

يقدم المكتب حلولاً واستشارات قانونية تتناسب مع احتياجات العملاء وذلك من خلال التعرف الدقيق على هذه الاحتياجات، والوقوف على متطلباتهم القانونية وتحقيقها أو معالجتها.

● Legal Consultations

The office provides legal solutions and consultations that are tailored to client's legal needs, and provide them with the best remedies available.

● الشركات والخدمات التجارية

يقدم المكتب خدمة تأسيس جميع أنواع الشركات، وتقديم الرأي حول أفضل الكيانات القانونية بما يتناسب مع احتياجات عملائنا، وطبيعة مشاريعهم.

● Companies and commercial services

The office provides the service of establishing all kinds of companies, providing opinion on the best legal entities in accordance with the needs of our clients, and the nature of their business.

● العقود والصفقات التجارية

يقدم المكتب خدمات صياغة العقود التجارية وإعداد مذكرات التفاهم وذلك وفقا للأصول القانونية ومراجعتها وتدقيقها بما يحقق مصالح العملاء.

● Contracts and commercial deals

The office provides services for the drafting of commercial contracts and the preparation of memorandums of understanding.

To be your trusted
legal advisor



المطالبة بالديون والإيجارات

تحصيل كافة الحقوق والديون الثابتة والمطالبات المالية ابتداء من التفاوض إلى الترافع والتقاضي.

● Claim debts and rents

Collect all rights, fixed debts and financial claims from negotiation to litigation.



د. حسين بن سعيد الغافري

محامي ومستشار قانوني دكتوراه في القانون ، خبره لأكثر من ١٦ سنة في العمل القانوني مرخص له الترافع امام المحاكم الابتدائية والاستئناف ، محكم معتمد ، مختص بقانون الجزاء وقانون الجرائم الالكترونية والقانون التجاري والمدني والقانون الاداري.

dr. Hussein Said Al-Ghafri

Lawyer and Legal Counsel

Doctorate in law, over 16 years' experience in legal work, licensed to plead before the courts of first instance and appeal, accredited arbitrator, competent in criminal law, electronic crime law, commercial and civil law and administrative law.



بدر بن سالم الراشدي

محام ومستشار قانوني (الرئيس التنفيذي) بكالوريوس حقوق من جامعة ظفار . خبرة لأكثر من 5 سنوات في العمل القانوني والمحاماة ، مختص بقانون العمل والقانون التجاري والمدني.

Badar Salim AlRashdi

Lawyer and Legal Counsel (CEO)

Bachelor's degree in law from the University of Dhofar
Over 5 years experience in legal work, competent in labour law and commercial and civil law.



لمياء بنت حميد الشكرية

محامية و مسؤولة الخدمات والدورات التدريبية بكالوريوس حقوق من جامعة السلطان قابوس ، ، خبرة لأكثر من ٤ سنوات في العمل القانوني والمحاماة. متخصصة في قانون الأحوال الشخصية والقانون التجاري وقضايا الأخطاء الطبية.

Lamyaa Humaid Alshukri

Lawyer and Service and training programmes coordinator

Bachelor of Law from Sultan Qaboos University, Over 4 years experience in legal work , specializing in personal law, commercial law and medical error cases.



د. داود بن سليمان البوسعيد

محامي ومستشار قانوني دكتوراه في القانون محكم معتمد ، خبره لأكثر من ١٥ سنة في العمل القانوني مرخص له الترافع امام المحاكم (الابتدائية - الاستئناف - العليا) متخصص بالقانون المدني والإداري.

dr. Dawood Sulaiman AlBusaidi

Lawyer and Legal Counsel accredited arbitrator

Ph.D. in law, over 15 years' experience in legal work licensed to plead before the courts (first instance - appeal - higher) specialized in civil and administrative law.



المنتصر الكردي

مستشار قانوني خبرة لأكثر من ٨ سنوات في العمل القانوني والمحاماة ، متخصص في القانون التجاري والشركات وصياغة العقود وتحصيل الديون.

Montaser Al Kurdi

Legal advisor, over 8 years of experience in legal work , competent in commercial law, drafting contracts and debt collection.



حمير بن سليمان الغافري

مستشار قانوني ومسؤول مبادرة الخدمات القانونية السريعة بالمكتب. ماجستير في القانون من المملكة المتحدة ، محكم معتمد ، خبرة في العمل القانوني والإداري لأكثر من ٨ سنوات .

Hamyar Suleiman Al-Ghafri

Legal Advisor and Founder of Legal Express initiative. Master of international Commercial law from UK, accredited arbitrator, experience in Commercial and administrative law for more than 10 years.



AL HILAL GROUP



المدينة تكافل
Al Madina Takaful



مصنع الابتكار
INNOVATION FACTORY



مجموعة ال مطر
Al Matar Group



مجموعة الهلال الصناعية.
AL HILAL GROUP

نوافذ مسقط للصناعة والتجارة ش. م. م
MUSCAT WINDOS

شركة المدينة للتأمين تكافل
Al Madina Insurance company

مشاريع الغندور الدولية
ALGHANDOUR INTERNATIONAL

مصنع الابتكار للبحث والتطوير
RESEARCH CENTER INNOVATION FACTORY

شركة عمود الريف.
AMOOD ALREEF COMPANY

مجموعة المطر للخدمات الهندسية .
Al-MATAR GROUP

شركة البحار السبع للعقارات
Seven seas properties

98081785

24213992

 brlawom

 brlawom@outlook.com

 مسقط - غالا - خلف وكالة مان مبنى بن حایل
1- الدور الاول - مكتب رقم 12

Muscat - Ghala -Behind the MAN Agency Bin
Hail Building 1 - First Floor -Office No 12

 الاحد الى الخميس
8 صباحا - 4 مساء

Sunday - Thursday
8 am - 4 pm



اسم بحر



حرف ر

حرف د

حرف ب



مستوى من قبة المحكمة العليا

بدر الراشدي للمحاماة
والاستشارات القانونية
Badar AlRashdi Advocating
and Legal Consultations

